
            Stomp Box   

SB – IVO    is a high quality stomp box with  additional mixer features.   
Allows input from another source — like a guitar — to plug in to your 
amp together through one cable.  Use the natural rhythm of your foot 
tapping as an accompaniment to your guitar playing.  Easy to use 
standing or sitting, with your heel or toe. 
With a slanted front for extra comfort when playing,  is the classic 
accompaniment for the professional musician.    The contact sensor 

and hardware ensure noise free performance and produces a powerful bass sound.     Provided in wedge 
shaped with slanted top and rounded edges.  It is compact making and constructed with a plywood 
species.   Comes with volume control for the contact sensor, 1/4" jack socket mixing input and standard 
1/4" jack socket for plugged into PA, or EQ.          The bottom panel  has  Cork-rubber foots.  
TIP : Use the included piece of carpet, under the Stomp box, for stabilization and realistic sound. 
  
Τν SB – IVO είλαη έλα Stomp-box πςειήο πνηόηεηαο κε πξόζζεηα ραξαθηεξηζηηθά κίμεξ. Επηηξέπεη ηελ 
είζνδν από άιιε πεγή - όπσο κηα θηζάξα - γηα λα ζπλδέζεηε ηνλ εληζρπηή ζαο κέζσ ελόο θαισδίνπ. 
Χξεζηκνπνηήζηε ην θπζηθό ξπζκό ηνπ πνδηνύ ζαο σο ζπλνδεία ζηελ αλαπαξαγσγή ηεο θηζάξαο ζαο. 
Εύθνιν ζηε ρξήζε όξζηνο ε θαζηζηόο  ρηππώληαο κε ηε θηέξλα ή ηα  δάρηπια.         Με έλα θεθιηκέλν 
επίπεδν γηα επηπιένλ άλεζε θαηά ην παηρλίδη, είλαη ε θιαζηθή ζπλνδεία ηνπ επαγγεικαηία κνπζηθνύ.    
   Ο αηζζεηήξαο επαθήο θαη ε όιε θαηαζθεπή, εμαζθαιίδνπλ ηελ απόδνζε ρσξίο ζόξπβν θαη παξάγνπλ 
ηζρπξό ήρν κπάζσλ. Έξρεηαη κε ξπζκηζηή έληαζεο γηα ηνλ αηζζεηήξα επαθήο, είζνδν αλάκημεο 1/4 
"ππνδνρήο jack θαη ηππηθή ππνδνρή 1/4" γηα ζύλδεζε ζε PA ή EQ.  
Παξέρεηαη ζε ζρήκα ζθήλαο κε θεθιηκέλε θνξπθή θαη ζηξνγγπιεκέλεο άθξεο. Είλαη ζπκπαγήο θαηαζθεπή 
θαη θαηαζθεπάδεηαη κε έλα είδνο θόληξα πιαθέ.   Τν θάησ πιαίζην δηαζέηεη πέικαηα από θανπηζνύθ. 
TIP : Χξεζηκνπνηήζηε ην παξερόκελν θνκκάηη ραιηνύ, θάησ από ην θνπηί Stomp, γηα ζηαζεξνπνίεζε θαη 
ξεαιηζηηθό ήρν. 

 

                 

    SB – IVO  ist eine hochwertige Stomp-Box mit zusätzlichen Mixer-Funktionen. Ermöglicht es 
Eingängen einer anderen Quelle - wie einer Gitarre -, Ihren Verstärker über ein Kabel miteinander zu 
verbinden.   Verwenden Sie den natürlichen Rhythmus Ihres Fußes als Begleitung zu Ihrem Gitarrenspiel. 
Einfach im Stehen oder Sitzen mit der Ferse oder den Zehen zu verwenden. Mit einer abgeschrägten 
Front für zusätzlichen Komfort beim Spielen ist dies die klassische Begleitung für den professionellen 
Musiker.  Der Kontaktsensor und die Hardware gewährleisten eine rauschfreie Leistung und erzeugen 
einen kraftvollen Bass.   Keilförmig mit abgeschrägter Oberseite und abgerundeten Kanten.  Es ist 
kompakt und mit einer Sperrholzart gebaut.   Mit Lautstärkeregler für den Kontaktsensor, 1/4-Zoll-
Klinkeneingang und 1/4-Zoll-Standardbuchse für den Anschluss an PA oder EQ. 
Die Bodenplatte hat Korkgummifüße.            
TIP: Verwenden Sie zur Stabilisierung und für einen realistischen Klang das mitgelieferte Stück Teppich 
unter der Stomp-Box. 
 Dimensions  : (15 X 15 X 3-5)cm 


